



By Informa Markets

17/F China Resources Building
26 Harbour Road, Wanchai
Hong Kong

t +852 2827 6211
e visit@retailasiaexpo.com

Hong Kong – 9 September 2020

[For Immediate Release]

Retail Asia Conference & Expo 2020 is further rescheduled to 11 - 13 November

Informa Markets, the organiser of **Retail Asia Conference & Expo 2020**, announced today that the event will be further rescheduled from *17 - 19 November 2020*, to **11 - 13 November 2020 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC), Hong Kong.**

The health and safety of our customers have always been our top priorities. Moving the events to another spacious exhibition hall allows more flexibility for implementing the social distancing measures and provide our exhibitors and visitors with a safe, secure and the highest-quality sourcing experience. Please accept our sincere apologies for any inconvenience caused. Rest assured that we will make the necessary arrangements to ensure a smooth transition to the new date and location. Our team will reach out to all customers in regard to further arrangements in due course.

We wish to thank you for your continued support at Retail Asia Conference & Expo and we greatly appreciate your patience and understanding. Our sole focus remains to provide an event of enhanced quality, with more exhibitors and qualified trade buyers to make your participation a huge success. We look forward to seeing you at the show.

Please contact us if you have any questions or concerns.

- For sales enquiry, please contact our sales representative or email to: exhibit@retailasiaexpo.com
- For visiting enquiry, please email to: visit@retailasiaexpo.com



By Informa Markets

17/F China Resources Building
26 Harbour Road, Wanchai
Hong Kong

t +852 2827 6211
e visit@retailasiaexpo.com

香港 — 2020 年 9 月 9 日

[即時發佈]

亞洲零售論壇暨博覽會 2020 提前至 11 月 11 至 13 日舉行

亞洲零售論壇暨博覽會 2020 的主辦機構亞洲英富曼會展有限公司(Informa Markets)今日宣佈原訂於 2020 年 11 月 17 至 19 日舉辦的展覽將提前至 2020 年 11 月 11 至 13 日假香港會議展覽中心舉行。

客戶的健康和安全一直是我們的首要考量。為保障參展商及參觀人士的安全，我們決定把展覽遷移至較寬敞的展覽廳，增加場地的靈活性來配合社交距離措施，提供更安全、可靠和優質的採購體驗。對於改期所造成的不便，我們深表歉意，敬請諒解。展覽團隊稍後將和客戶聯繫，作出妥善安排，確保改動過程順利。

衷心感謝各位對亞洲零售論壇暨博覽會的支持和理解，我們定當不負眾望，繼續為參展商及專業買家提供高質素的展會。期待於展會中與你相見！

如有任何查詢，請隨時與我們聯絡。

- 參展商查詢：請聯繫銷售代表或發送電郵至 exhibit@retailasiaexpo.com
- 參觀人士查詢：請發送電郵至 visit@retailasiaexpo.com



By Informa Markets

17/F China Resources Building
26 Harbour Road, Wanchai
Hong Kong

t +852 2827 6211
e visit@retailasiaexpo.com

香港 — 2020 年 9 月 9 日

[实时发布]

亚洲零售论坛暨博览会 2020 提前至 11 月 11 至 13 日举行

亚洲零售论坛暨博览会 2020 的主办机构亚洲英富曼会展有限公司(Informa Markets)今日宣布原订于 2020 年 11 月 17 至 19 日举办的展览将提前至 2020 年 11 月 11 至 13 日假香港会议展览中心举行。

客户的健康和 safety 一直是我们的首要考量。为保障参展商及参观人士的安全，我们决定把展览迁移至较宽敞的展览厅，增加场地的灵活性来配合社交距离措施，提供更安全、可靠和优质的采购体验。对于改期所造成的不便，我们深表歉意，敬请谅解。展览团队稍后将和客户联系，作出妥善安排，确保改动过程顺利。

衷心感谢各位对亚洲零售论坛暨博览会的支持和理解，我们定当不负众望，继续为参展商及专业买家提供高质素的展会。期待于展会中与你相见！

如有任何查询，请随时与我们联络。

- 参展商查询：请联系销售代表或发送电邮至 exhibit@retailasiaexpo.com
- 参观人士查询：请发送电邮至 visit@retailasiaexpo.com